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Anadolu Üniversitesi, 2011-2012 öğretim yılı mezunlarını yine muhteşem bir törenle 
uğurladı. Eskişehir Atatürk Stadyumunda yapılan 

törende 5 bine yakın 
öğrencimiz mezuniyet 

sevincini doyasıya yaşadı.
Törenin sonunda 

konser ve havai fişek 
gösterisi katılımcıları 

adeta büyüledi...

Yolunuz 
   açık  
     olsun!

Üniversitemiz Mezuniyet Töreni TRT Okul kanalından 
17 Haziran günü canlı yayınlandı. Törenin sunuculuğunu Fulin Arıkan 
ve Acar Acartürk gerçekleştirdi.
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İLETİŞİM BİLİMLERİ FAKÜLTESİ fakülte bahçesinde düzenlenen etkinlikte mezun öğrencilerin aileler-
ini de ağırladı. Etkinlikte Basın ve Yayın Bölümünün bu sene ilkini düzenlediği yarışmanın ödülleri 
sahiplerini buldu. Mezunlara ve ailelerine çiğ börek ikram edildi.

BEDEN EĞİTİMİ SPOR YÜKSEKOKULU tarafından 2011- 2012 yılı mezun öğrencileri için 
düzenlenen mezuniyet töreninde, aileler çocuklarının başarısına ve mutluluğuna ortak oldu.

GÜZEL SANATLAR FAKÜLTESİ 2011-2012 öğretim yılını kapatırken, mezunlarını fakülte 
bahçesinde düzenlenen  törenle uğurladı. 

EĞİTİM FAKÜLTESİ 30’uncu mezunlarını ikramlarla yolcu etti. Dört yıl boyunca havasını 
soludukları fakülteden ayrılmanın burukluğunu yaşayan mezunlar, aileleri ve öğretim 
elemanlarıyla güzel bir gün geçirmenin keyfini yaşadı.

ESKİŞEHİR MESLEK YÜKSEKOKULU (EMYO) mezunlarıyla vedalaştı. EMYO bahçesini 
dolduran mezunlar ve aileleri 2011-2012 öğretim yılına hep birlikte veda ettiler.

EDEBİYAT FAKÜLTESİ bu yılki mezunları ve ailelerine fakülte bahçesinde bir araya getirdi. 
Davette fakülte ve bölüm birinci, ikinci ve üçüncüleri madalya ile ödüllendirildi. 

İKTİSADİ VE İDARİ BİLİMLER FAKÜLTESİ, 800’ün üzerinde mezunu ve aileler ile fakülte 
bahçesinde buluştu. Hayata yeni sir başlangıç yapacak yeni mezunlar hüznü ve mutlu-
luğu bir arada yaşadı. 

ENDÜSTRİYEL SANATLAR YÜKSEKOKULUNUN kendi bünyesinde düzenlediği mezuniyet 
töreni ailelerin katılımıyla fakültelerinin bahçesinde gerçekleşti. Öğrencilere ve ailelerine 
müzik eşliğinde yemek ikramında bulunuldu. 
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ECZACILIK FAKÜLTESİ 2011-2012 yılı mezuniyet heyecanını  fakülte bahçesinde yapılan 
törenle, fakülte öğretim görevlileri, mezun olan öğrenciler ve aileleri ile paylaştı. 

HUKUK FAKÜLTESİ bu yıl mezun olan öğrencileri ve aileleri için Atatürk Stadyumunda 
gerçekleşen Mezuniyet Töreni öncesinde davet verdi. 
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Mine DURUKAN 

n İletişim 
Bilimleri 
Enstitüsü, 
7 Haziran 
günü Avrupa İle-
tişim Araştırmaları ve Eğitimi Derne-
ğine (ECREA) kurumsal üyelik hakkı 
elde etti. İletişim alanında önemli bir 
örgüt olan bu derneğin çeşitli ülkeler-
den toplam 119 kurumsal üyesi bu-
lunuyor. İletişim Bilimleri Enstitüsü, 
elde ettiği kurumsal üye statüsüyle 
aynı zamanda üniversitemizden 10 
akademisyen için ücretsiz bireysel 
üyelik hakkını da kazanmış oldu.

ECREA, iletişim alanında Avrupa 
ülkeleri için politikalar geliştirilme-
si, araştırmalar yapılması, projeler 
üretilmesi ve kamuoyu oluştu-
rulmasına öncülük ediyor. Genel 
yaklaşım olarak güncel konularda 
farklı ülkelerden uzmanlar tarafın-
dan ortaklaşa yürütülen çalışmalara 
ağırlık veriliyor.

İletişim Bilimleri Enstitüsü Müdü-
rü Prof. Dr. Ali Şimşek “Enstitümüz, 
stratejik planında belirtilen dünyada 
tanınan ve saygı duyulan bir enstitü 
olma hedefine dönük adımlarını hız-
landırmıştır. Bu kapsamda meslek 
kuruluşlarıyla yakın ilişkiler geliştir-
meye önem veriyoruz. Öncelikle Av-
rupa’dan başlayarak seçkin meslek 
örgütleriyle bağlarımızı güçlendiriyo-
ruz.” dedi.

Akademik kurumlar ve meslek 
örgütleri arasındaki iletişim ve iş 
birliğinin çok önemli olduğunu 
vurgulayan Prof. Dr. Ali Şimşek, 
konuyla ilgili şu açıklamalarda 
bulundu: “Bizim için ECREA oldukça 
önemli; çünkü iletişim araştırmaları 
ve eğitimi konusunda Avrupa’nın 
en kapsamlı meslek örgütü. Bünye-
sinde Avrupa’nın tüm ülkelerinden 
meslektaşlarımız yer alıyor. Onlarla 
etkileşimde bulunmak, çalışmala-
rımızı paylaşmak ve ortak projeler 
yürütmek istiyoruz. Dahası, EC-
REA’nın konferanslarına katılmak, 
yayınlarına katkıda bulunmak ve 
çalışma kümeleri ya da kurullarında 
yer almak istiyoruz. Bunu rahatlıkla 
yapabilecek güçteyiz.”

İletişim 
Bilimleri 
Enstitüsü 
ECREA üyesi 

Handan KAYGUSUZ  

n Uydu ve Uzay Bilimleri Araş-
tırma Enstitüsü ile Bursa Os-
mangazi Belediyesi Şehircilik 
Akademisi tarafından 13 Hazi-
ran günü “Kentsel Dönüşümde 
Ekolojik Planlama Modeli” adlı 
bir konferans gerçekleştirildi. 
Konferans’a şehircilik konusun-
da dünya çapında akademik ça-
lışmaları ve projeleri ile tanınan 
Harvard Üniversitesi öğretim 
üyesi Prof. Dr. Charles Waldhe-
im ve Texas Austin Üniversite-
sinden Prof. Dr. Frederick Ste-
iner konuşmacı olarak katıldı. 
Moderatörlüğünü Ankara Üni-
versitesinden Prof. Dr. Şükran 
Şahin’in yaptığı konferansta 
kent planlama, ekolojik planla-
ma, peyzaj planlaması ve peyzaj 
şehirciliği konuları ele alındı.

Merinos Atatürk Kongre Kül-
tür Merkezi’nde düzenlenen 
konferansa Bursa Belediye Baş-
kanı Mustafa Dündar ev sahipli-
ği yaptı. Geçen yıl nisan ayında 
oluşturulan ve Bursa’nın gele-
ceği için atılacak adımlara ışık 
tutacak olan Şehircilik Akade-
misi, yeni şehircilik anlayışının 
önemli ayaklarından biri olan 
kentsel dönüşüm projesiyle ge-
rek kaçak yapılaşmaya karşı 
mücadeleyle gerekse kamulaş-
tırmalarla dönüşümün önünü 
açmayı hedefliyor.

Konferansın açılış konuşma-
sını yapan Osmangazi Beledi-
ye Başkanı Mustafa Dündar 
hedeflerinin tarihsel ve doğal 
güzelliklerle dolu Bursa’da bu 
özelliklerin korunması, kaçak 
yapılaşmanın engellenmesi ve 
yeni şehircilikle modern alan-
ların oluşturulması olduğunu 
vurgulayarak şunları söyledi: 

“Kentsel dönüşüm bugünlerde 
Bursa’da ve Türkiye’de en fazla 
konuşulan terimlerin başında 
geliyor. Türkiye’nin yaşamış 
olduğu deprem tecrübeleri ve 
en son Van depremi kentsel 
dönüşümün, kentsel yenileme-
nin tekrar gündeme gelmesine 
ve afet riski taşıyan bölgelerle 
ilgili yasanın çıkmasına neden 
oldu. Belediyeler olarak kentsel 
dönüşüm tabirini kullanarak 
bölgelerimizde bu konuda neler 
yapabiliriz? Onun mücadelesini 
veriyoruz.”

Bilimsel Yaklaşım

Amerika başta olmak üze-
re Avrupa ülkelerinin kentsel 
dönüşümle ilgili çalışmalarını 
50 yıl önce yaptıklarına ve bu 
konuda tecrübe yaşadıklarına 
ancak Türkiye’nin bu adımı 
yeni attığına dikkat çeken Dün-
dar, sözlerine şöyle devam etti: 
“Türkiye ekonomik olarak belli 
bir noktaya geldi ve şu anda ki-
şiler, kurumlar, kentler kendini 
yenilemiş ve psikolojik ortamda 
hazır durumdadır. Bizler de bu 
ortamda çalışmalarımızı yoğun-
laştırmış bulunuyoruz. Bura-
ya gelen Harvard Üniversitesi 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Char-
les Waldheim ve Texas Austin 
Üniversitesi Mimarlık Bölüm 
Başkanı Frederick Steiner bu 
konuda uzman kişilerdir. Bizim 
hedefimiz bu uzman kişilerin 
tecrübelerini paylaşmaktır.”

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın 
konuşmasında, toplumsal sorun-
lara çözüm üretebilmenin yolu-
nun üniversitelerle iş birliği yap-
maktan geçtiğine dikkat çekti. 
Prof. Dr. Aydın, küreselleşmenin 
ve akademik çalışmaların çok 

önemli olduğunu ifade ederek 
şunları dile getirdi: “Artık küresel 
bilginin hızla eskidiği dünyada 
değişen koşullara ayak uydurul-
ması gerekir. Günümüzde Ar-Ge 
çalışmaları önemli hâle geldi. 
Toplumsal sorunlara çözümler 
üretme noktasında üniversite-
lerin daha aktif kullanıldığı gü-
nümüzde, kentsel dönüşüm hu-
susunda belediyelerin akademi 
dünyası ile olan iş birlikleri çok 
değerlidir. Artık hiçbir üniversite, 
kamu ve sivil toplum ile iş birliği 
yapmadan ayakta duramaz.” 

Programın ilk oturumu Prof. 
Dr. Charles Waldheim ve Prof. 
Dr. Frederick Steiner’ın sunum-
larıyla devam etti. Prof. Dr. Fre-
derick Steiner, Bursa’nın çok gü-
zel bir şehir olduğunu söyledi. 
Şehrin çok güzel tabi kaynakla-
rının olduğuna dikkat çeken Ste-
iner “Ben Texas’tan geliyorum. 
Orada karşılaştığımız sıkıntıla-
rın Bursa’dakilerle çok benzer 
olduğunu düşünüyorum.” dedi. 

Prof. Dr. Charles Waldheim 
ise kent planlaması ve ekolojik 
planlama ile deprem konusuna 
değinerek bu konuyla ilgili de-
neyimlerini dile getirdi. Waldhe-
im, ayrıca Bursa’nın çok güzel 
bir şehir olduğunu ve gelecekte 
bunu korumak için bu çalışma 
ile çok önemli bir adımın atıldı-
ğını kaydetti.

Konferansın devamında An-
kara Üniversitesinden Prof. Dr. 
Şükran Şahin’in moderatörlü-
ğünde Waldheim ve Steiner ile 
birlikte kentsel dönüşüm projesi 
kapsamında kentsel yenileşme-
nin hangi aşamalarının olduğu, 
ülkemiz bazında kaçak yapılan 
yerlerin dönüşümünün nasıl ola-
cağı ile ilgili konuları konuşuldu.      

Elif BAYDAR 

n İktisadi ve İdari Bilimler Fakülte-
si (İİBF) öğretim üyeleri 7 Haziran 
günü Halis Toprak Çocuk Yuvasının 
yıl sonu eğlencesine katıldı. Yuvayı 
gezen, çocuklarla sohbet eden 
öğretim üyeleri, yuvadaki her bir 
çocuğa karne hediyesi olarak bir 
bisiklet armağan etti.

Halis Toprak Çocuk Yuvasındaki 
çocuklar bisikletleri görünce mutlu 
anlar yaşadı. Yuva Müdürü Muhit-
tin Yılmaz “Çocuklarımızın yıl sonu 
eğlencesine katıldıkları ve onların 
mutluluğunu paylaştıkları için 
İktisadi İdari Bilimler Fakültesine 
çok teşekkür ederim. Çocuklar ve 
biz yuva çalışanları olarak İİBF’nin 
bu katkılarından dolayı çok mut-
luyuz.” şeklinde duygularını ifade 
etti.

İİBF Dekanı Prof. Dr. Recai 
Dönmez ise bu düşüncenin nasıl 
ortaya çıktığını şöyle anlattı: “Top-
luma Hizmet Uygulamaları dersi 
kapsamında fakültemiz öğrencileri 
yuvada bazı etkinlikler gerçekleş-
tirdi. Buraya gelen öğrencilerimiz 
buradaki çocukların bisikletlerinin 
olmadığını ama bisiklet sürülebi-
lecek alanlarının olduğunu bize 
ilettiler. Biz de öğretim üyeleri 
olarak dışarıdan birkaç arkada-
şımızın da desteği ile çocuklara 
karne hediyesi olarak birer bisiklet 
hediye etmeye karar verdik. Yıl 
sonu eğlencesine de gelerek bu 
bisikletleri vermenin çocukları çok 
mutlu edeceğini düşündük. Şu an 
burada onlarla birlikte olmaktan 
dolayı bizler de çok mutluyuz.”

Yıl sonu eğlencesi, İktisadi İdari 
Bilimler Fakültesi Öğretim Üyeleri, 
yuva çalışanları ve çocukların hep 
birlikte yediği yemekle son buldu.

İİBF 
Çocuk 
Yuvasını 
ziyaret etti

Tümsev SAYAR

n Fen Fakültesi Kimya Bölümü öğ-
rencilerinin bir yıl boyunca “Uygu-
lamalı Kimya” dersinde yaptıkları 
deneysel çalışmalar sonucu ortaya 
çıkan posterler, 15 Haziran günü 
Öğrenci Merkezi Fuaye Alanı’nda 
sunuldu. Poster sunumuna dersin 
öğrencileri ve hocalarının ilgisi 
yoğun oldu.

Kimya Bölüm Başkanı Prof. Dr. 
Adnan Özcan “Bir yıl boyunca ‘Uy-
gulamalı Kimya’ dersinde yapılan 
çalışmaları burada sergiliyoruz. Biz 
bu sunumu Kimya Bölümü olarak 
3’üncü kez düzenliyoruz. Öğren-
cilerimiz hem kendi yaptıklarını 
görmüş hem de görsel bir sunum 
yapmış oluyor. Dolayısıyla öğren-
cilerimizin gelişmesine katkıda 
bulunan bir etkinlik. İleriye yönelik 
en büyük artısı; iş başvurusunda, 
özgeçmişlerinin yanı sıra yaptıkları 
bu sunuma katkı sağlaması olacak-
tır diye düşünüyorum.” dedi.

Kimya 
Bölümü 
posterlerini 
sundu 

Ayşegül DALLI 

n Gönüllü Toplumsal Hizmetler 
Kulübü (GHTK), “Bir Kapak Deme 
Sen de Destekle” proje kapsamında 
bir engelli vatandaşa daha umut 
oldu. Dönemin son sandalyesi ise 
Sütlüce Mahallesi Muhtarı Mehmet 
Dipçin’e 13 Haziran günü Mavi 
Hastane de teslim edildi.

Projesinde, GHTK bir yıl içeri-
sinde 1750 kapak toplayarak 7 
tekerlekli sandalyeyi sahipleri ile 
buluşturdu. Kampanyaya, Mavi 
Hastane personeli ve Sütlüce Ma-
hallesi Muhtarı Mehmet Dipçin’in 
de desteği büyük oldu. GTHK 
üyeleri bu konuda herkesi duyarlı 
olmaya davet etti. 

Kapaklar 
sevince 
dönüştü

Şehirciliğin iki dev 
ismi Bursa’da buluştu 

Şehirciliğin iki dev 
ismi Bursa’da buluştu 

Günsu UYANIK 

n Anadolu Üniversitesi ile Priş-
tina Üniversitesi arasında, 12 
Haziran günü Üniversitemize 
yapılan ziyaret kapsamında 
bir iş birliği protokolü imza-
lanması kararlaştırıldı. Yapılan 
görüşmede karşılıklı olarak 
üniversiteler tanıtıldı ve ortak 
hangi projelerde yer alınabile-
ceği konuşuldu.

Ziyarete, Priştina Üniversite-
si Rektörü Prof. Dr. Muje Rugo-
va, Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Naser Mrasori, Eğitim Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Ajvaz Berisha, 
Mühendislik Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Marjan Dema, Rektör 
Danışmanı Ferdane Llonçari 

ve Anadolu Üniversitesi Rektö-
rü Prof. Dr. Davut Aydın, Rek-
tör Yardımcısı Prof. Dr. Ender 
Suvacı, Devlet Konservatuvarı 
Müdür Yardımcısı Doç. Erol 
İpekli katıldı.

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın 
Anadolu Üniversitesinin, özel 
eğitim alanındaki en büyük 
güç olduğunu belirtti ve söz-
lerine şöyle devam etti: “Özel 
eğitim alanında çok büyük bir 
birikimimiz var. Bu alanda iş 
birliğimiz olabilir. Ayrıca ya-
kın zamanda Sağlık Bilimleri 
Fakültesi kuruldu. Üniversite 
hastanemizi Uzay Bilimleri 
Hastanesine çevirdik. Sektör-
deki ihtiyaç açığını kapattık. 

Bu hastane tamamen uzman 
bir hastane olacak. Bununla 
ilgili çalışmamız hâlâ devam 
ediyor. İhtiyaçlarımız doğrul-
tusunda diğer alanlarda da 
devamlı çalışma içerisindeyiz. 
Anadolu Üniversitesi olarak 
50 yılı devirdik ve küreselleş-
me anlamında büyük adımlar 
atıyoruz. Sizinle çalışmaktan 
gurur duyuyoruz. Dilerim an-
laşmalarımız hayırlı sonuçlar 
doğurur.”

Görüşme sonunda Prof. Dr. 
Davut Aydın’ın Haziran sonun-
da Kosova Cumhuriyeti’ne ya-
pacağı ziyaret kapsamında bir 
iş birliği protokolu imzalanma-
sı kararlaştırıldı.

Priştina Üniversitesi ile iş birliği hazırlığı

. . . . . 
: . 
• . . . . . . . 
: . 
• . . . . . . . . . . 
• ~~! ~ _ ECREA j -------- ---- : . . . . . . . . . . . . . . . . . 
• . . . . . . . . . . 
• . . . 
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REKTÖR PROF. DR. DAVUT AYDIN:

‘Evlatlarınızla 
ne kadar 
övünseniz azdır’

R ektör Prof. Dr. Davut Aydın, törende yaptığı 

konuşmada özetle şunları söyledi: “Bu anlamlı 

günde bizlerle birlikte olduğunuz için size en 

içten teşekkürlerimi sunuyorum. Ailelere söylemeliyim 

ki; evlatlarınızla ne kadar övünseniz azdır. Hoş geldiniz, 

şeref verdiniz. Sevgili mezunlar sizleri gururla, heye-

canla ve güvenle hayata katmak ve fark yaratmak için, 

ülkemize ve insanlığa hizmet için uğurluyoruz. Artık 

Anadolu Üniversitesi ailesinin bir üyesi oldunuz. Sizi 

uğurlamadan önce sizden üç şey istiyorum: Mezun-

lar Birliğine üye olunuz ve üniversitemizle ilişkilerinizi 

sürdürünüz. İkinci olarak: “Yaşam boyu Eğitim” vizyo-

nu içerisinde sunduğumuz ikinci üniversite ve sertifika 

programlarıyla Üniversitemizde eğitimlerinizi devam 

ettiriniz. Üçüncü olarak ise artık not baskısı kalmadı, gö-

rüş ve önerilerinizi bizlerle paylaşınız ki bizler de sizden 

sonraki öğrencilerimize daha iyi eğitim imkanları sağ-

layalım. Sevgili mezun arkadaşlarım hayat güçlüklerle 

doludur. Mücadele etmeniz gerekebilir. Hayatta zaman 

zaman başarısızlıklarla karşı karşıya kalmış olabilirsiniz. 

Başarısızlık hâlinde kesinlikle ümitsizliğe, karamsarlığa 

kapılmayın ve pes etmeyin. Anadolu Üniversiteli olmak 

çalışmaktır, çalışkan olmaktır ilkeli olmaktır ve saygılı 

olmaktır. Anadolu Üniversiteli olmak ahlaklı olmaktır. 

Sizlere sağlık mutluluk ve başarı dolu bir yaşam diliyo-

rum. Yolunuz açık olsun.”

KURUCUMUZ PROF. DR. ORHAN OĞUZ:

‘Dünyanın sayılı 

üniversitelerden biriyiz...’

n “Seneler  seneler  geçti, sene 

1957-1958 kuruluş yıldönümü-

müz. Yüksekokul olarak başladı-

ğımız serüven kısa zamanda 10 

yıl içerisinde üniversiteye dönüş-

tü. Başladığımız zaman bir sarı 

sandalye bir telefon vardı. Bugün 

Türkiye’nin hatta dünyanın sayılı 

üniversitelerinden biri hâline gel-

dik. Bu hâle getirmek için, benimle 

beraber çalışan insanlar ve bugün 

çalışmakta olan bütün arkadaşla-

rı kutluyorum. Hepinize sevgiler 

ve saygılar sunuyorum. Genç ar-

kadaşlarımıza ellerindeki hayat 

çalışmasında başarılar diliyorum, 

gözlerinden öpüyorum. Öğren-

cileri, Anadolu Üniversitesini seç-

tikleri için kutluyorum ve teşekkür 

ediyorum, onlara saygılar sunu-

yorum. Anadolu Üniversitesinde 

gösterdiğiniz başarıyı yakın ge-

lecekte hayatta da gösterecek ve 

memleketimizin kıvanç duyacağı 

insanlar olacaksınız.”

ANADOLU Üniversitesi rektörü, rektör yardımcıları ve öğretim elemanları 
stadyuma girişlerinde öğrenci aileleri ve konuklar tarafından ayakta alkışlandı. 
Öğretim elemanlarımız da bu jeste konukları alkışlayarak karşılık verdi. 

MEZUNLARIMIZ birbirinden renkli gösterilerin yer aldığı 
törende mutluluk ve heyecanlarını aileleri, hocaları, arkadaşları ve 
Atatürk Stadyumunu dolduran binlerce konukla birlikte yaşadı.

Azeybaycan’dan gelen mezunlarımız mezuniyetlerini doyasıya yaşadı.
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ESKİŞEHİR MİLLETVEKİLİ PROF. DR. NABİ AVCI 

‘Sevincinize ortak olduğum 
için çok mutluyum’
n “Sayın valim, sayın rektörüm, 
muhterem hocalarım sevgili genç-
ler, hepinizi ayrı ayrı kutluyorum. 
Özellikle ailenizi, babalarınızı siz-
lere emek veren velilerinizi ve tabii 
hocalarınızı ayrı ayrı tebrik edi-
yorum. Hepinize bundan sonraki 
kariyerinizde üstün başarılar dili-
yorum. Sevincinize ortak olduğum 
için çok mutluyum. Hepinize sağlık 
dolu güzel bir gelecek diliyorum. 
Sağ olun, var olun.”

ESKİŞEHİR VALİSİ DR. KADİR KOÇDEMİR

‘Bilim ve kültür kenti 
Eskişehir’ 
n “Bugün bir öğretim yılının sonu-
na geldik. Ben bu son günde genç-
lerimizi yetiştiren aileleri tebrik 
ediyor, gençlerimizin daha başka 
mürüvvetlerini görmelerini diliyo-
rum. Hayatlarını ve hayat çizgileri-
nin en enerjik, en dolu zamanlarını 
hayat çizgileri ile oluşturuyorlar. 
Katkıda bulunan öğrencilerimize 
teşekkür ediyor, onları tebrik edi-
yor, bundan sonraki hayatlarında 
yollarının açık olmasını diliyorum. 
Bu vesile ile Eskişehir’i bir bilim ve 
kültür kenti hâline getiren her iki 
üniversitemize ama bugün bilhas-
sa Anadolu Üniversitesine, başta 
rektör hocamıza başarılı, huzurlu 
bir öğretim yılının sonuna geldiği-

miz için teşekkür ediyorum. Bu ak-
şam eğlenelim ve bundan sonraki 
günlerde yolunuz, bahtınız açık 
olsun.” 

Eskişehir Büyükşehir Belediye Başkanı 
Prof. Dr. Yılmaz Büyükerşen 

‘Türkiye’nin geleceğini 
omuzlarında taşıyacak
olan gençlersiniz’ 
n “Anadolu Üniversitesi dünya-
nın önde gelen irfan ocakların-
dan biridir. Ömrümün en verimli 
çağları olan bu 30 yılımı bu ocağa 
odun taşımak ve ateş yakmakla 
geçirdim. Sizi böyle gördükçe çok 
mutlu oluyorum. Sizler bu ocakta, 
ülkeye hizmetin, insan olmanın 
yüksek duygulara, yüksek bilgilere 
ve yüksek becerilere sahip insan 
olmanın gururu ile yaşayacak ve 
Türkiye’nin geleceğini omuzların-
da taşıyacak olan gençlersiniz. Bu 
ocağı unutmayınız. Ömrünüz bo-
yunca hangi meslekte olursanız 
olun ocağınıza bağlılığınızı muha-
faza ediniz. Anadolu Üniversitesi 
yalnız gençlere yükseköğretimde 
fırsat eşitliği veren bir üniversite 
olmayıp aynı zamanda bütün yurt-
taşlarına dünyanın neresinde ya-
şarsa yaşasın ömür boyu imtihan, 
ömür boyu eğitim ve ömür boyu 
bilgi dağıtan bir üniversitedir. 
Sevgili öğrenciler, yolunuzun açık 
olmasını diliyorum. Sizi yetiştiren 

anne ve babalarınıza olan saygı 
ve sevginizi eksik etmeyiniz. Onla-
rın fedakârlıklarına başarılarınızla 
cevap vereceksiniz. Sizlere güve-
niyorum. Türkiye’nin irfan ordusu 
sizsiniz. Cumhuriyet’e, Atatürk’e 
laikliğe bağlı Türkiye’nin parlak is-
tikbali olma yolunda, yolunuz açık 
olsun.”



n Açıköğretim, İktisat, İşletme 
Fakültelerinin 2011-2012 öğre-
tim yılı mezuniyet toplantısı 16 
Haziran günü Atatürk Kültür 
ve Sanat Merkezi’nde yapıldı. 
Toplantıya, fakültelerinden ba-
şarıyla mezun olan öğrenciler 
aileleriyle birlikte katılırken, 
toplantının ev sahipliğini Rek-
tör Prof. Dr. Davut Aydın, Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Aydın Ziya 
Özgür, Açıköğretim Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Kerim Banar, İş-
letme Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Melih Erdoğan ve İktisat Fakül-
tesi Dekanı Prof. Dr. S. Rıdvan 
Karluk yaptı. Saygı duruşu ve 
İstiklal Marşı’nın okunmasıyla 
başlayan toplantıda, lisans ve 
önlisansta dereceye giren öğ-
renciler dekanlarının elinden 
ödüllerini aldı. 

Prof. Dr. Davut Aydın “30 yıl-
dan beri süregelen çok büyük bir 
eğitim organizasyonunu yöneti-
yoruz. 30 yıl içersinde, sistemin 
kuruluşundan bugüne kadar 
görev yapan rektörlerimize, tüm 
dekanlarımıza, hocalarımıza, yö-
neticilerimize, çalışanlarımıza 
huzurunuzda en içten teşekkür-
lerimi sunuyorum.” dedi.

Prof. Dr. Aydın konuşmasına 
şu şekilde devam etti: “Bildiğiniz 
gibi dünyada çok hızlı bir deği-
şim yaşanıyor. Küreselleşme, bil-
gi iletişim teknolojilerindeki de-
ğişmeler ve rekabet her şeyi çok 
hızlı değiştiriyor. Elbette ki bizim 
30 yıldan beri sürdüregeldiğimiz 
bu sistemin de değişmesi gere-

kiyordu. Bizler çok önemli bir 
değişim stratejisi uyguluyoruz. 
Baştan aşağı Açıköğretim Siste-
mimiz; sınav sistemiyle, ölçme 
değerlendirmesiyle, bilgi iletişim 
teknolojileriyle, kitaplarıyla, bü-
tün organizasyonuyla yeniden 
yapılanıyor. Tabii bizim yapaca-
ğımız yüzde birlik bir hata en az 
10 bin kişiyi ilgilendirebilir. Hata 
yapma gibi bir şansımız yok.”

Tek Amacımız Kaliteli Eğitim

Toplantıda Rektör Yardım-
cısı Prof. Dr. Aydın Ziya Özgür 
ise “Bakü’den Brüksel’e global 
kampüsüyle 100 binlerce mezu-
nu ve 2 milyona yakın öğrencisi 
olan üniversitemizin 2011-2012 
öğretim yılı geleneksel olarak 
düzenlediğimiz mezuniyet top-
lantısına hoşgeldiniz diyorum. 
Siz mezunlarımız kendi kendi-
nize çalışarak öğrenmeyi öğren-
diniz. Öğrenciliğiniz boyunca 
Türkiye’de alanının en iyi uz-
manları tarafından ve uzaktan 
eğitim tekniğine göre yazılan 
ders kitaplarıyla çalıştınız. 81 
ildeki akademik danışmanlık 
merkezlerimizde hocalarımızla 
diğer arkadaşlarımızla etkile-
şime geçtiniz. TRT Okul’dan ve 
İnternet’ten televizyon program-
larımızı izlediniz. Yarın kep giye-
rek mezun olacaksınız. Binlerce 
mezun arkadaşınızın temsilcisi 
olarak sizleri tekrar kutluyorum. 
Bir tek amacımız var. Bu amaç, 
sizlerin daha kaliteli eğitim al-
ması için tüm olanaklarımızı 24 

saat çalışarak seferber etmektir. 
Bu anlamda daha çok çalışacağı-
mıza da söz veriyoruz.” şeklinde 
konuştu.

Daha İyisini Nasıl Yaparım?

Açıköğretim Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Kerim Banar öğrenci-
lere gelecek hayatlarıyla ilgili 
öğütler verdi ve şunları söyledi: 
“Bugün siz mezun oldunuz, bir 
iş ortamına girdiniz, muhakkak 
sizinle aynı kaderi paylaşmış 
kişilerle bir araya geleceksiniz. 
Bunlar sadece Açıköğretim değil 
Anadolu Üniversitesi mezunla-
rıdır. Bir şekilde ilişki kurunuz, 
ayrıca üniversiteyle, mezunlar 
birliğiyle ki, sitesi de var mezun-
lar birliğinin, buradan gelişmele-
ri takip ediniz. Yapacağınız şey; 
daha iyisini kendim için nasıl ya-
parım, ailem için nasıl yaparım, 
çok şey borçlu olduğumuz Türki-
ye için nasıl yaparım sorularına 
cevap vermenizdir. Mezuniyeti-
nizi kutluyorum.” 

Türkiye’de Engelli Olmak Zor

İşletme Fakültesini birincilikle 
bitiren yürüme engelli mezun 
İlker İstanbullu ise “Öncelikle 
buradaki herkesi saygıyla selam-
lıyorum. Çok heyecanlıyım, çok 
mutluyum. Türkiye’de engelli ol-
mak, engelli olarak eğitim almak 
çok zor fakat ben bu zorluğu 
Anadolu Üniversitesinin üstün 
eğitim hizmetleri sayesinde aş-
tım. Emeği geçen herkese çok te-
şekkür ediyorum.” diye konuştu. 

6 AnadoluHaberMEZUNİYET 2012

n 2012 yılının mezunları adına 
törenin açılış konuşmasını yapan 
İşletme Fakültesi mezunu Öznur 
Karataş özetle şunları söyledi: 

“Özellikle uzaktan eğitim siste-
minden mezun olan biri olarak bu 
konuşmayı yapmaktan büyük bir 
heyecan, mutluluk ve onur duyu-
yorum. 1,5 milyonun üzerindeki 
öğrenci arkadaşımı temsilen, bura-
da sizlere sesleniyor olmaktan da 
oldukça mutluyum. Başta uzaktan 
öğretim programlarını oluşturan ve 
emeği geçen değerli eğitim insan-
ları olmak üzere üniversitemizin 
tüm mensuplarına sonsuz teşek-
kür ediyorum. Biliyorum ki, sizler 
olmasaydınız, çeşitli sorunlardan 
dolayı eğitimine ara vermiş birçok 
insan için mezun olmak sadece bir 
hayal olarak kalacak ve hayatımız 
boyunca büyük bir eksiklik duya-
caktı. Anadolu Üniversitesi benim 
bu hayalimi gerçekleştirmemi sağ-
ladı. Eğitim aldığım bu dört yılı çok 
güzel anılarla noktaladım. Geçen 
zaman zarfında planlı bir şekilde 
ders çalışma becerisi kazandım. En 
önemlisi de hayatıma yön veren bu 
süreçte, kendime olan özgüvenimi 
kazandım. Her ne kadar toplumu-
muzda önyargılı bir bakış açısıyla 
değerlendirilse de uzaktan eğitim 
sistemine gönülden inandım. 
Sonuç olarak, aldığım eğitimin 
uzaktan olmasının değil, nitelikli 
olmasının daha etkili ve önemli 
olduğunu öğrendim. Başarılı olmak 
isteyince size yardım eden birileri 
mutlaka vardır. Başarılarımın 
arkasında bulunan, ders aldığım 
tüm hocalarıma ve bu süreçte 
desteklerini esirgemeyen aileme de 
minnettarım. Tüm mezun arkadaş-
larına bundan sonraki hayatların-
da başarılar dilerim.”

‘Uzaktan 
eğitim 
sistemine 
gönülden 
inandım’

Üniversitemiz Mezunu Levent Üzümcü Mezuniyet Törenin Konuğu Oldu:

Hep bir merakın peşinden koştum
n 1995 Devlet Konservatuvarı me-
zunumuz oyuncu Levent Üzümcü 
törende şu şekilde konuştu: “Bu-
gün, burada olmayı hak eden her-
kesi canıgönülden selamlıyorum. 
Anadolu Üniversitesi benim kişi-
sel tarihimin, en verimli, en unu-
tulmaz, dört yılını bana vermekle 
kalmadı, bu konuşmayı size yapan 
insanın hayatını da değiştirdi. Hat-
ta bu konuşmayı yapmak üzere, 
kendisine teklifi getiren bu sebep-
ler silsilesidir. Acaba ülkemin bu 
kadar genç insanına, mezun oldu-
ğum okulun öğrencilerine, ‘Ne an-
latmalıyım?’ diye düşünürken, size 
burada başlayan hikayemi kısacık 
anlatmaya karar verdim. Umarım 
bu güzel günde bu anılar sizler için 
güzel bir ders olur. Hayatımda, 
hiç kar görmemiş, ayaz nedir bil-
memiş, 10 dakikadan fazla trene 
binmemiş biri olarak; 1991 yılının 
Ekim ayında, 18 yaşında, 12 saatlik 
bir tren yolculuğunun ardından, 
hepimizin çok iyi bildiği tren ga-

rının önüne vardım. Güneşin doğ-
masından önceki dumanlı mavi 
karanlık karşıladı bizi. Gördüğü-
nüz gibi 20 yılı aşmışız. O günden 
bugüne değişmeyen şeylerden biri 
de bu şehre duyduğum gerçek sev-
gidir. Yunus Emre Kampüsü’nün 
giriş kapısında bulunan Yunus 
Emre heykelinin altında bulunan 
dörtlük hemen her gün aklımda. 
Bence dünyada, bir üniversitenin 
girişine yazılmış en harika şey. 
Umarım bu dörtlüğün gerçekliği 
ve etkisi, her zaman tarafımızdan 
hatırlanır. Ben üniversitenin, onun 
kurucu yöneticilerinin, öğretim 
elemanlarının ve öğrencilerinin, 
bu şehri nasıl değiştirdiklerini ken-
di gözlerimle gördüm, görüyorum. 
Parlak bir zekânın, etkili bir yöne-
tim ve kadronun ne kadar önemli 
olduğunun kanıtı Eskişehir Ana-
dolu Üniversitesidir, Eskişehir’dir. 
Umarım bunu hep hatırlarsınız. 
Eskişehir’den gidecek ve ekmeği-
ni farklı yerlerde arayacak arka-

daşlarım, burayı çok özleyecekler. 
Hayatım boyunca neyin peşinden 
koştuğumu söyleyebilirim sizlere. 
Hep bir merakın peşinden koştum. 
O da şuydu: insanoğlu Ay’a gitti, 
Mars’a da gidecek, hatta başka 
uzak yıldızlara da... Ama ne zaman 
insan gibi yaşayacağız, ne zaman 
birbirimizin ha-
yatına saygılı ve 
sevgili olacağız? 
İşte bu soru be-
nim hayatımı de-
ğiştiren sorudur. 
Umarım, haya-
tınız bir yanıyla 
da bu sorunun 
cevabını düşün-
mekle geçer. Tıp-
kı 18 yaşındaki 
bir delikanlının 
o kampüsün gi-
rişindeki yazıyı 
düşündüğü gibi. 
Sevgili arkadaş-
lar, lütfen umut-

suzluğa kapıldığınızda şunu unut-
mayın: Bazen kendinizi çok yalnız 
hissedebilirsiniz, ama bir insan 
gelir bir ülkenin kaderini değiştirir 
ve Eskişehir bunu çok iyi bilir. Bir 
insan gelir, bir şehrin kaderini de-
ğiştirir, o insanları saygıyla selam-
lıyorum.”

Meral TOSUN  

n Açıköğretim Fakültesi Mezuniyet 
Yemeği, Öğretim Üyesi Yemekha-
nesi’nde yapıldı. 17 Haziran günü 
yapılan öğlen yemeğine mezunlar-
la birlikte; Rektör Prof. Dr. Davut 
Aydın, Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Aydın Ziya Özgür, Açıköğretim 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Kerim 
Banar, İktisat Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. S. Rıdvan Karluk katıldı.

İktisat Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. S. Rıdvan Karluk “5 bine yakın 
öğrencimiz mezun oldu. Türki-
ye’nin yükseköğrenim durumunu 
düşünecek olursanız bu durum, 
önemli bir porsiyonu oluşturuyor. 
Yetişmeleri açısından bazı sıkın-
tılarını dile getirdiler toplantıda, 
Açıköğretim Sistemi içinde mezun 
olan bütün öğrencilerin yasal ola-
rak örgün öğretimden mezun olan 
öğrencilerden hiçbir farkı yok. Bu 
konuda içleri rahat olsun. Bundan 
sonraki çalışmalarında hem mutlu 
bir gelecek hem de başarılar diliyo-
rum.” şeklinde konuştu.

İktisat Fakültesi’nden mezun 
olan Gökhan Akarslan duygula-
rını “Çok mutluyum, emeğimin 
karşılığını bu şekilde almak beni 
çok mutlu ediyor. Tanımadığım 
binlerce insanla burada karşılaş-
mak bu törene katılmak benim için 
mutluluk verici. Üniversitemizin 
kadrosunu görmek beni çok onur-
landırdı.” şeklinde ifade etti.

Okul Öncesi Öğretmenliğin-
den mezun olan Fulya Pişkin ise 
“Açıköğretim Fakültesi öğrenci-
leri olarak biz böyle bir kutlama 
beklemiyorduk. Bize dün haber 
verdiler. Geldik cübbelerimizi aldık, 
keplerimizi aldık. Davet edildiğimiz 
için çok mutluyuz. Kendimizi çok 
iyi hissettik.” dedi. 

Açıköğretim 
mezunları 
yemekte 
buluştu 

Mezunlar AÖF Mezuniyet Toplantısı’nda

2011 - 2012 öğretim 
yılında mezun olan 

yaklaşık öğrenci 
sayımız:
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n Öncelikle bu bölümü dereceyle bitirmemde büyük kat-
kısı olan aileme çok teşekkür ediyorum. Üniversitemle 
gurur duyuyorum. Bana emeği geçen herkese minnetta-
rım. Anadolu Üniversitesinin farkını yıllarımı bu kurum 
içerisinde geçirdikçe gördüm. Umarım iş hayatında da 
Anadolu Üniversitesi ayrıcalığını yaşarım. Mezun olmak 
çok güzel bir duygu, aileme bu gururu yaşattığım için çok 
mutluyum. Herkese tekrar çok teşekkür ediyorum.

Halime Cantürk / Kamu Yönetimi

n İstemek başarmanın yarısıdır. Her işe istekle başlamak 
gerekir. Anadolu Üniversitesi ayrıcalığını tatmak, isteği-
me istek kattı diyebilirim. Emeklerimin karşılığını aldık-
ça çalışma ve başarma arzum da arttı. Allah’a binlerce 
şükürler olsun ki emeklerim karşılıksız kalmadı. Emeği 
geçen tüm hocalarımıza ve Anadolu Üniversitesi yetkili-
lerine bizlere bu mutluluğu yaşattıkları için çok teşekkür 
ediyorum.

Filiz Yılmaz / İktisat

n Öğrenmenin bir ihtiyaç ol-
duğunu ve yaşam boyu öğren-
menin önemini bir kez daha 
anladım. Yaşam boyu eğitim 
sloganıyla bizlere bu imkânı 
veren Anadolu Üniversitesinin 
bizler için çok önemli bir yeri 
var. Kalitesinden ödün verme-
yen eğitim sistemiyle başarılı 
nesiller yetiştiren Anadolu Üni-
versitesi, sadece gençlere değil 
her yaştan insana bu imkânı 
veriyor. Anadolu Üniversite-
sinden mezun olduğum için 

çok mutluyum. Anadolu Üniversitesine bana bu mutlulu-
ğu yaşattığı için çok teşekkür ediyorum.

Seher Özgökçeler /  
Kültürel Miraslar ve Turizm

n Açık Öğretim Fakültesinden aslında 3’üncü kez mezun 
oluyorum. Daha önce Bankacılık, Sigortacılık ve İktisat 
bölümlerinden mezun olmuştum. Bu yıl ise İşletme Yöne-
timi Bölümünden dereceyle mezun oldum. Yaşam boyu 
eğitime inandığım için ve Anadolu Üniversitesi de bizle-
re bu imkânı verdiği için Anadolu Üniversitesini seçtim. 
Bana bu olanakları sunan okuluma, hocalarıma çok teşek-
kür ederim.

Gül Kaya / İşletme

n Anadolu Üniversitesinden mezun olmak öncelikle pres-
tij kaynağı benim için. Mezun olduğum için çok mutlu-
yum. Türkiye’de engelli olmak ve engelli bir vatandaş ola-
rak okumak çok zor ama Anadolu Üniversitesi sayesinde 
bu zorluğu hiç yaşamadım. Eğitim görmenin ötesindebir 
meslek sahibi oldum. Dört yılımı boş geçirmediğim, her 
anından bir şeyler öğrendiğim bu köklü kuruma çok te-
şekkür ediyorum. 

İlker İstanbullu / İşletme

n Anadolu Üniversitesi Açık Öğretim Fakültesinde uzak-
tan öğrenim kapsamında 2. bölümümü bitirme fırsatı 
yakaladım. Severek ilgilendiğim fotoğrafçılık alanında dip-
loma alarak uzmanlaşmak, kariyer yapmak istedim. Bu 
imkanı bizlere veren rektörümüze ve hocalarımıza sonsuz 
teşekkürlerimi sunuyorum.

Sevgi Kösem / Fotoğrafçılık ve Kameramanlık 

n Bu eğitim sürecinde çok çaba harcadık, çok yorulduk. 
Anadolu Üniversitesinden mezuniyet için davetiye alınca 
çok büyük bir gurur yaşadık. Hak ettiğimizi düşünüyoruz 
çünkü amacımız uğruna çok çalıştık. Aslında bu sürecin 
çok zorlu olacağını Açıköğretim Fakültesini seçerken bi-
liyorduk.  Uzun süren uğraşlarımızın sonunda başarıya 
ulaştık. Anadolu Üniversitesinden derece ile mezun ol-
mak gurur verici.

Havva Toker / Melike Kırmacı 
Okul Öncesi Öğretmenliği

n Öncelikle bizim gibi örgün 
öğretimde okuma şansı bula-
mayan öğrencilere akademik 
düzeyde bir eğitim programı-
nı okuma şansını verdikleri 
için tüm Anadolu Üniversitesi 
yetkililerine teşekkür ederim. 
ÖSS kapılarında hayalini kur-
duğum bu güzel üniversitenin, 
bu güzel diplomasına sahip 
olduğum için çok sevinçliyim. 
Uzaktan eğitim sisteminin 
sadece Anadolu Üniversitesi 
değil, tüm üniversitelerde yaygınlaştırılması gerektiğini 
düşünüyorum. Tüm üniversitelerin bu sisteme yatırım 
yapmasını temenni ediyorum.

n Öncelikle Anadolu Üniversite-
sine bizlere böyle bir fırsat sun-
duğu için teşekkür ediyorum. 
Çalışan ya da derse gidemeyecek 
durumda olan insanlar için bü-
yük bir imkân. 45 yaşındayım ve 
25 yıl önce muhasebe okumuş-
tum. 25 yıl sonra İşletme Bölü-
mü’ne devam ettim, 3. sınıfta 
yüksek onur belgesi aldım ve bu-
gün mezun oluyorum. Açıköğ-
retim Fakültesinde okumanın 
daha zor olduğuna inanıyorum. 

Kendi kendine çalışıp başarmak zorunda-
sın. Okumayı seviyorum ve eğitimin yaşla ilgisi olduğuna 
inanmıyorum. Bana göre öğrenmenin sonu yok. Özellikle 
anneler kendilerini çok yetiştirmeli. Anadolu Üniversiteli 
olmaktan gurur duyuyorum. Tekrar teşekkürler.

Şenay Çil / İşletme

n Özel bir güvenlik şirketin-
de15 yıldır görev yapıyorum. 
Özel güvenlik alanında çalı-
şan kişi sayısı ülkemizde ge-
nel kolluk güçleri personeli ile 
neredeyse eşit hâle geldi. Bu 
bakımdan Açıköğretim Fakül-
tesi’nde açılan Özel Kolluk ve 
Koruma Bölümü, gelişen özel 
güvenlik sektöründe yönetici 
ihtiyacını karşılama konusun-
da çok büyük bir boşluğu dol-
duruyor bence. Açıköğretim 

Fakültesini Türkiye birincisi olarak bitiriyorum. Mutlu-
yum. Okuduğum bölümün eğitim kalitesini arkadaşlarıma 
anlatmayı planlıyorum. Uzaktan eğitim sisteminin kolay-
lıklarını ve ayrıcalığını yaşamak güzeldi. Teşekkürler...

Anadolu 
Üniversitesinden

mezun olmak 
sizin için 

ne ifade ediyor?

n Çok mutluyum, tarifi imkân-
sız duygular içerisindeyim. İkin-
ci baharımda bana üniversite 
okuma zevkini yaşattığı için 
Anadolu Üniversitesine teşek-
kür ediyorum. Kendimi örgün 
eğitimde okuyan öğrencilerden 
farklı görmüyorum, hatta on-
lardan daha donanımlı mezun 
olduğumu düşünüyorum. Bu 
vesileyle tüm kadınlara kaç ya-
şında olursa olsun üniversite 
okumalarını tavsiye ediyorum. 
Şu anda 20’ye yakın arkadaşım 
Anadolu Üniversitesinde okuyor. Onlara bu konuda rol 
model olduğumu düşünüyorum. Dört torunum var ve ben 
torunumla birlikte üniversite okuma ayrıcalığını yaşadım. 
Yıllar önce emekli olmama rağmen şimdi tekrar çalışma 
hayatına başlamak istiyorum. Yıllar sonra bana bu mut-
luluğu yaşattığı için Anadolu Üniversitesine çok teşekkür 
ediyorum.

Cevriye Güney / İşletme

Uygar Taş / İşletme Cem Güler/ Özel Kolluk ve KorumaAçıköğretim, İktisat ve İşletme  
Fakültelerimizden Mezun Olanlara Sorduk: 



AnadoluHaber

AYHAN SİCİMOĞLU ve Latin 
All Stars bu yılki mezuniyet töreninde 
latin ezgileriyle coşturdu.

Gece, havai fişek 
gösterileriyle son buldu.

Törenin en güzel anlarından biri 
de keplerin hep birlikte havaya 

atılmasıydı...

Yeni mezunlarımız stadyuma 
girerken birbirinden renkli 

görüntüler sergiledi.

BESYO Bando Takımı


